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„Idén minden lemaradásunkat pótoljuk" 
I n t e r j ú M a r o f k a F e r e n c e l , az S Z T E G T K H Ö K e l n ö k é v e l 

- Honnan jöttél Szegedre, miért pont az 
SZTE GTK-t választottad tanulmányaid 
színhelyéül? 

- Én „tősgyökeres" szegedi vagyok, 
ebben a városban születtem. 1998-ban 
érettségiztem, és családi nyomásra az 
orvosi egyetemre felvételiztem - si-
kerrel. Itt két évet töltöttem, míg rájöt-
tem, hogy nem ez a nekem való hiva-
tás. Sokkal inkább vonzott a gazdasági 
pálya, így 2000-ben nekiálltam mate-
kot és közgazdaságtant tanulni, majd 
felvételt nyertem a GTK-ra. Számom-
ra egyértelmű volt, hogy a szegedi in-
tézményt választom, mert nagyon sze-
retem ezt a várost. 

- Hogyan kerültél kapcsolatba a hallgatói 
közéleti munkával a hallgatói önkor-
mányzattal? 

- Még az orvosis érámban kerültem 
kapcsolatba ezekkel a dolgokkal, hi-
szen egyik legjobb barátom - Antal 
Márk - ott folytatott nagyon komoly 
HOK-ös tevékenységet - jelenleg is ő 
az ÁOK HÖK elnöke. A GTK-n elsős-
ként Szabó Gergő keresett meg - őt is 
régebbről ismertem - , hogy volna-e 
kedvem velük koalícióban indulni a 
választásokon. Csábító volt az ajánlat, 
szerettem volna magam kipróbálni 
ilyen területen is. Sikerült nyernünk 
ezen a választáson, és egyáltalán nem 
bántam meg. Én ezt a dolgot tényleg 
nagyon szeretem csinálni, abszolút 
nem úgy fogom fel, mint munkát, és 
remélem, hogy sok olyan hasznos ta-
pasztalatot gyűjtök itt, ami a későbbi-
ekben majd hasznomra válik. 

-Mióta vagy hökös, és milyen tisztségeket 
töltöttél be mostanáig? 

- 2000-ben kerültem be a GTK HOK-
be, először mint a szociális bizottság el-
nöke. 2001-ben alelnökké választot-
tak, és Kovács Kati 2002. júniusi 
lemondását követően én lettem a meg-
bízott elnök. 

- Mióta vagy a GTK HÖK elnöke? 

- Megbízott elnökként nyár óta tevé-
kenykedem, most októberben pedig 
újabb egy évre erősített meg a testület 
az elnöki poszton. 

-Milyennek láttad a GTK HÖK-öt meg-
választásodig, és milyennek szeretnéd látni 
egy év múlva? Tervek? 

- A GTK HÖK 1999-ben alakult, 
mondhatjuk, hogy a semmiből. 2000-
ben, mikor odakerültem, a HÖK-nek 
volt egy dohos kis szobája és egy szá-
mítógépe. Idén nyáron költöztünk egy 

gyönyörű, panorámás irodába, frekven-
tált helyen, és jelenleg 3 számítógé-
pünk és egy fénymásolónk is van. A di-
ákoknak nyújtott szolgáltatásaink 
anyagi korlátainkhoz képest igen széles 
spektrumúak: közgazdász-kirándulás, 
Közgazdász Bál, squashnap, sportnap, 
24 órás foci, orvos-jogász-közgazdász 
vetélkedő, csocsóbajnokság, Gólya-
tábor... 2000-ben volt szerencsém sze-
mélyesen részt venni a kari újság meg-
alakításában, ami akkor 12 oldalon és 
200 példányban jelent meg. A most 
novemberi szám már színes borítóval 
pompázik, 20 oldalas, és 750 példány-
ban kerül az olvasókhoz. Terveim kö-
zött szerepel, hogy idén minden lema-
radásunkat pótoljuk: szerkesztés alatt 
áll a honlapunk, javítunk a kommuni-
káción a HÖK és hallgatók között, elő-
rukkolunk kari pólóval, létrehozzuk az 
oktatói véleményezés rendszerét és az 
oktatókkal közös reklámstratégiát dol-
gozunk ki a Kar számára. 

- A tanulás és a közéleti munka mellett mi-
vel töltöd szívesen a szabadidődet? 

- A közéleti munka nekem egyfajta 
szórakozás is, nagyon szeretek például 
az újságunk tördelésével pepecselni, 
vagy kiadványokat és plakátokat szer-
keszteni, de mostanában sajnos erre 
egyre kevesebb időm jut. Az egyetem-
től jobban elszakadva: szeretek úszni, 
jégkorongozni, síelni, kerékpározni, vi-
torlázni és nem utolsó sorban horgász-
ni. Amennyire időm engedi, igyekszem 
minél kevesebb buliból kimaradni! 

Egyi 

Marofka Ferenc, a GTK HÖK elnöke 


